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 مقابله با ملخ های صحرایی 
در لارستان و کازرون ادامه دارد

مقابله با ملخ های صحرایی در شهرستان های استان فارس 
ادامه دارد و مردم  ازجمله لارستان و کازرون همچنان 
درصدد  کشاورزی  جهاد  نیروهای  کنار  در  نیز  محلی 
استان  اراضی  در  صحرایی  ملخ های  کردن  ریشه کن 

فارس هستند.
به گزارش ایرنا، پس از ورود ملخ های صحرایی به استان 
با این افت در دستور کار نیروهای جهاد  فارس مقابله 
کشاورزی استان فارس قرار گرفت و بر اساس گفته های 
فارس  استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس  مسئولین، 
نیز بر استفاده حداکثری از امکانات موجود در استان در 

جهت مقابله با این افت تأکید کرده است.
ملخ صحرایی ازجمله افت های بخش کشاورزی به حساب 
گونه های  تمامی  از  تا  است  علاقه مند  که  می آید 
کشاورزی تغذیه کند؛ اما در میان سبد غذایی این افت 
محبوبیت  از  جو  و  گندم  نظیر  محصولاتی  کشاورزی 

بیشتری برخوردار است.
در  صحرایی  ملخ  با  مبارزه  و  پایش  عملیات  تداوم 

لارستان
مسئول حفظ نباتات مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان 
لارستان گفت: همزمان با هجوم دسته های ملخ صحرایی 
مناطق  سم پاشی  و  پایش  عملیات  لارستان  مناطق  به 
آلوده به صورت شبانه روزی با حضور کارشناسان مراکز 
خدمات و همیاری دهیاران و کشاورزان در بخش های 

مختلف شهرستان در حال انجام است.
محمد زرگری خاطرنشان کرد: تاکنون حدود یک هزار 
و ۷۰۰ هکتار  از اراضی آلوده به ملخ در بخش های بیرم، 
به طور کامل سم پاشی شده و  درز و سایبان و مرکزی 
در حال حاضر نیز ردیابی و پایش منطقه به منظور اعلام 

نتیجه و پاکسازی کامل در حال انجام است.
مسئول حفظ نباتات این مدیریت بابیان اینکه،  کنترل 
موجب  شهرستان  اراضی  به  ورود  ابتدای  در  آفت  این 
شود،  جلوگیری  باغات  و  مزارع  به  خسارت  از  تا  شد 
موردنیاز  سموم  مؤثر،  مبارزه  و  کنترل  به منظور  افزود: 
به صورت رایگان در اختیار کشاورزان و باغداران قرار 
داده و از دهیاران، بخشداران و اهالی بخش های مختلف 
آفت  این  پایش  درزمینه  همکاری  خواستار  شهرستان، 

خطرناک هستیم.
زرگری تصریح کرد: تیم های پایش و ردیابی در حال 
بررسی سایر مناطق شهرستان هستند و در صورت لزوم 
تیم های عملیاتی را جهت مبارزه با ملخ ها و جلوگیری از 

بروز خسارت اعزام می کنند.
وی اضافه کرد: عملیات سم پاشی در تمام مناطق آلوده 
انجام  ملخ  دسته های  کامل  نابودی  زمان  تا  شهرستان 

می پذیرد.
در  اراضی شهرستان کازرون  از  سم پاشی ۷۴۰ هکتار 

جهت مقابله با ملخ صحرایی
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کازرون نیز گفت: بیش 
از ۷۴۰ هکتار از نقاط آلوده  به پوره های ملخ صحرایی 
مشخص و  مبارزه شیمیایی صورت گرفته است و این 

روند همچنان ادامه دارد
حمید رشیدی اضافه کرد: در پی گزارشات کارشناسان 
بر  مبنی  مردمی  گزارشات  همچنین  و  پهنه ها   مسئول 
حمله ملخ های مهاجر به حوزه کاری شهرستان کازرون 
بلافاصله کمیته بحران  در محل مدیریت جهاد کشاورزی 
و همچنین در محل فرمانداری تشکیل و اهمیت موضوع 

بیان شد.
جهاد  مراکز  انسانی  نیروهای  همه  پس ازآن  افزود:  او 
کشاورزی و مدیریت،  سازماندهی مجدد عملیاتی شدند 
و سرتیم عملیات در مدیریت و هفت مرکز  مشخص 

شد.
این شهرستان  در  پایش  اینکه ۱۲ گروه  بابیان  رشیدی 
کلیه  بررسی  بر  علاوه  کرد:  عنوان  است  شده  تشکیل 
در  کنترل   و   پایش  گروه   ۱۲ موردنیاز   امکانات 
شهرستان شکل گرفت و این گروه ها بر اساس برنامه از 
پیش تعیین شده توسط سرتیم عملیاتی شهرستان روزانه  
حوزه عمل  تحت پوشش را پایش کرده و محل  و نقاط 
با حضور در  تعیین و شبانه گروه های کنترل  آلوده را 

نقاط آلوده با ملخ مبارزه می کنند.

قیروکارزین

اراضی ملی قیر و کارزین برای 
اجرای طرح های اقتصادی آماده 

واگذاری است 

سرپرست امور اراضی مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان 
آماده  شهرستان  این  ملی  اراضی  گفت:  قیروکارزین 
واگذاری برای اجرای طرح های اقتصادی مصوب سازمان 

جهاد کشاورزی فارس است.
به گزارش ایرنا از روابط عمومی مدیریت جهاد کشاورزی 
شهرستان قیروکارزین، محمد حیدری در این زمینه اضافه 
اجرای  برای  ملی  اراضی  واگذاری  آماده  اداره  این  کرد: 
صنعتی،  دام پروری  واحدهای  احداث  نظیر  طرح هایی 
گردشگری،  اردوگاه  گلخانه،  دارویی،  گیاهان  مزارع 
کارگاه تولید قطعات بتونی و دیگر طرح های کشاورزی 
یا وابسته به کشاورزی مصوب سازمان جهاد کشاورزی 

فارس است.
وی ادامه داد: اردیبهشت 98 یک فقره پرونده واگذاری به 
میزان ۱.۲ هکتار برای طرح اردوگاه گردشگری تشکیل 
و برای طرح در کمیسیون هسته تشخیص به مرکز استان 

ارسال شده است.
زراعی  اراضی  کاربری  حفظ  قانون  به  اشاره  با  حیدری 
در   غیرمجاز  کاربری  تغییر  مورد   ۴ داشت:  بیان  باغی  و 
شهرستان قیروکارزین در اردیبهشت 98 شناسایی که منجر 
به توقف عملیات، صدور اخطاریه، تنظیم صورت جلسه و 

یک مورد تشکیل پرونده قضایی و ارسال به دادگاه شد.
قیر و کارزین به مرکزیت قیر در فاصله 169 کیلومتری 

جنوب غرب شیراز واقع شده است.

خرامه
فرماندار خرامه خواستار شد؛

»سینماکانون« در شهرستان خرامه 
راه اندازی شود

فرماندار شهرستان خرامه خواستار راه اندازی سینما کانون 
از سوی کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان شد.

به گزارش خبرنگار مهر، مدیرکل کانون پرورش فکری 
کودکان و نوجوانان استان فارس به منظور بررسی مسائل 
دیدار  شهر  این  فرماندار  با  خرامه،  شهرستان  در  کانون 

کرد.
و  کانون  به  فرماندار  توجه  دیدار  این  در  افتخاری  زهرا 
تخصیص اعتبار را خواستار شد و با اشاره به موفقیت های 
اعضا کانون در سطح ملی و استانی و مراجعه کودکان و 
نوجوانان به کانون در شهرستان خرامه، بر لزوم این توجه 

تأکید کرد.
فعالیت های  تشریح  با  فارس  پرورش  کانون  مدیرکل 
کانون در پایگاه های ثابت، سیار و پستی، آمادگی کانون 
در شهرستان  سیار روستایی  واحد  راه اندازی  برای  فارس 

خرامه را اعلام کرد.
ایران  زبان  کانون  شعبه  راه اندازی  لزوم  بر  همچنین  وی 
در خرامه تأکید کرد که قرار شد با پیگیری مدیرکل و 

فرماندار، هر دو مورد در خرامه به انجام برسد.
فرهنگ،  به  توجه  نیز  خرامه  فرماندار  جهانخواه،  فرهاد 
کتاب و کودک و نوجوان را ضروری دانست و برای هر 

نوع همکاری با کانون قول مساعدت داد.
وی که پیش ازاین به عنوان فرماندار سپیدان از افتتاح سینما 
کانون در این شهر حمایت کرده بود از مدیرکل کانون 
فارس خواست برای راه اندازی سینما کانون در شهرستان 

خرامه نیز تلاش شود.
نیز  این رابطه  برای هر نوع همکاری در  فرماندار خرامه 

اعلام آمادگی کرد.

نیریز
نشست ساماندهی گروه های 

نمایشی در نی ریز

در این نشست دوستانه درباره نحوه تولید و آموزش تئاتر، 
ارائه  نمایشنامه،  تنظیم  و  تهیه  خلق،  امکان  کردن  فراهم 

تئاتر،  گروه های  به  لازم  کمک های  اعطای  و  راهنمایی 
در  اظهارنظر  و  رسیدگی  و  جدید  تئاتر  گروه های  ایجاد 
مورد صدور مجوز اجراهای صحنه ای، خیابانی، تعزیه و... 

مورد تبادل نظر اعضا قرار گرفت.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی و 
استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  اداره کل  عمومی  روابط 
ساماندهی  نشست  نی ریز،  نمایشی  هنرهای  انجمن  فارس 

گروه های نمایشی را تشکیل داد.
ارشاد  و  فرهنگ  اداره  سرپرست  برزگر،  عبدالحسین 
با  نشست  این  گفت:  خبر  این  اعلام  با  نی ریز  اسلامی 
بر  و  شد  برگزار  تئاتر  حوزه  فعالان  از  جمعی  حضور 
رویکرد اجرای تئاتر فاخر، نهادینه کردن و اشاعه فرهنگ 

تئاتر و نیازسنجی شهروندان تأکید شد.
اعضای  فعالیت مستمر  با جدیت و  این روند  افزود:  وی 
شورای بازبین انجمن هنرهای نمایشی و بر اساس آیین نامه 
خواهد  انجام  نمایش  پروانه  صدور  و  نمایش  بر  نظارت 
تئاتر،  حوزه  فعالین  و  بازبین  شورای  اولویت  و  گرفت 
اجراهای نمایشی قوی با بیشترین اثر بر مخاطب خواهد 

بود.
وی همکاری و همراهی هنرمندان تئاتر را در انتخاب متن 

و بازیگر مناسب را در تحقق این امر ضروری دانست.
تولید  نحوه  درباره  دوستانه  نشست  این  در  است  گفتنی 
و آموزش تئاتر، فراهم کردن امکان خلق، تهیه و تنظیم 
به  لازم  کمک های  اعطای  و  راهنمایی  ارائه  نمایشنامه، 
گروه های تئاتر، ایجاد گروه های تئاتر جدید و رسیدگی 
صحنه ای،  اجراهای  مجوز  صدور  مورد  در  اظهارنظر  و 

خیابانی، تعزیه و... مورد تبادل نظر اعضا قرار گرفت.

جهرم
انتشار کتاب تربیت بدنی عمومی 

و  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
کارشناس  جهان مهین  مجیدرضا  دانشگاه  بین الملل  امور 
تربیت بدنی  کتاب  انتشار  از  جهرم  دانشگاه  انتشارات 
گروه  هیئت علمی  عضو  صفری  حمیدرضا  اثر  عمومی، 
علوم ورزشی دانشگاه و عبدالصالح زر عضو هیئت علمی 

دانشگاه خلیج فارس خبر داد.
اساس  بر  دانشجویان  درسی  کتب  ازجمله  کتاب  این 
سرفصل های جدید شورای برنامه ریزی آموزش عالی است 
و کلیاتی برای درک دانشجویان از حوزه های پیشنهادی 

تربیت بدنی و ورزش را فراهم کرده است.
کتاب تربیت بدنی عمومی توسط انتشارات دانشگاه جهرم 

منتشر شده است.

استان خوزستان
آبادان

معاون استاندار خوزستان: 
دستگاه های اجرایی به تعهدات 
خود در قبال سیل زدگان عمل 

کنند

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری خوزستان گفت: 
مصوبات و تعهدات دستگاه های اجرایی در طول سیل باید 
بازبینی شود و آنها نسبت به تعهدات خود و روند اجرایی 

کارها پاسخگو باشند.
بحران  مدیریت  جلسه  در  عبیات  فاضل  ایرنا  به گزارش 
به  توجه  با  داشت:  اظهار  آزادگان  دشت  شهرستان  در 
خسارت های وارده به دشت آزادگان در جریان سیل اخیر  

این شهرستان نیازمند توجه بیشتر مسئولان است.
وی افزود: ساماندهی  درزمینه بازسازی و نوسازی به ویژه 
منازل در شرایط کنونی باید در اولویت کار دستگاه های 
خدمت رسان باشد و همه دستگاه های اجرایی باید همانند 

ابتدایی ورود سیل به استان پای کار باشند.
ادامه  خوزستان  استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
داد: اکنون علاوه بر حمایت های دولتی، برخی از خیران 
منازل  بازسازی  برای  را  آمادگی خود  نیز  سراسر کشور 

نیز  ظرفیت  این  از  باید  که  کرده اند  اعلام  آسیب دیده 
به خوبی استفاده شود. وی بیان کرد: یکی از مشکلاتی که 
در حال حاضر در کنترل پروژه های بازسازی و نوسازی 
پیشِ رو داریم، بحث مرحله ای بودن پرداخت هاست که 
نیاز است جلسات بیشتری برای ساماندهی اقدامات اجرایی 

و عملیاتی برای سرعت بخشیدن به کار برگزار شود.
عبیات همچنین بر ضرورت مدیریت و ساماندهی در امر 
بازسازی و نوسازی منازل آسیب دیده تأکید کرد و گفت: 
بنیاد مسکن باید در این زمینه فعال تر شرکت کند و تنها 
نکند  اعطای تسهیلات توجه  به مکانیزم مرحله ای کردن 
چراکه ما با محدودیت زمانی مواجه بوده و باید کارها را 
اکنون شور و  افزود:  به صورت جدی تر دنبال کنیم. وی 
هیجان خدمت رسانی برخی دستگاه ها تااندازه ای در ارتباط 
از  آنها  و  شده  به گذشته کمتر  نسبت  کنترل سیلاب  با 
مراحل  درحالی که  گرفته اند؛  فاصله  خود  مسئولیت های 
دنبال کرده  بیشتری  اتحاد  با  باید  را  تبعات سیلاب  آخر 
معاون  باشند.  پای کار  همگی  امور  مدیریت  درزمینه  و 
بنیاد  گفت:  خوزستان  استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی 
مسئولیت های  دستگاه ها  سایر  به  نسبت  که  نیز  مسکن 
آسیب  معرفی  با  ارتباط  در  دارد،  عهده  بر  را  بیشتری 
دیدگان به بانک ها تلاش بیشتری داشته باشد. وی یادآور 
شد: در حال حاضر در آستانه عید سعید فطر قرار داریم 
نیز  استان  سیل زده  مناطق  در  عید  این  که  است  نیاز  و 
باید  دستگاه ها  تمامی  و  شود  برگزار  فراوان  باشکوه  با 
روزهای  گذراندن  از  پس  مردم  روحیه  تا  کنند  کمک 
استان  بحران  تقویت شود. جلسه شورای مدیریت  سخت 
خوزستان با حضور استاندار خوزستان و جمعی از مدیران 
آزادگان  دشت  فرمانداری  محل  در  اجرایی  دستگاه هایی 

برگزار شد.

استان بوشهر
بوشهر

اعتبار آلایندگی پارس جنوبی 
به عنوان حق مسلم مردم بوشهر 

باید پاس داشته شود

نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه بوشهر گفت: اعتبار 
آلایندگی پارس جنوبی از حقوق مسلم مردم بوشهر است 
که باید پاس داشته شود و آنان به هیچ وجه دراین باره کوتاه 
نخواهند آمد. به گزارش ایرنا، روابط عمومی دفتر نماینده 
ولی فقیه در استان و امام جمعه بوشهر به نقل از  آیت الله 
غیراصولی  پیشنهاد  مورد  در  بوشهری  صفایی  غلامعلی 
شراکت حق  در  همجوار  استان های  نمایندگان  از  برخی 
افزود:  جنوبی  پارس  از  آنان  سهم خواهی  و  آلایندگی 
توسط  آلایندگی  عوارض  و  جبرانی  اعتبارات  بی تردید 
صنایع آلاینده حق مسلم مردم  استان بوشهر است که به 
خاطر تحمل رنج ها و مشکلات فراوان آن صنایع مخرب 
زیست محیطی به ویژه جنوب استان باید فقط به این استان 
تعلق گیرد. وی بیان کرد: سهم خواهی تقاضاکنندگان به 
هیچ صورت موجه و قابل قبول نیست و دراین باره ورود 
نیز  پایتخت نشین  مسئولان  از  برخی  کارشناسانه  غیر 
بوشهری  صفایی  است.  بررسی  شایان  و  بوده  قابل تأمل 
ذی ربط  مسئولان  و  رئیس جمهوری  دفتر  با  داد:  ادامه 
این موضوع متوقف و  صحبت و درخواست کرده ام که 
نگرانی مردم استان بوشهر برطرف شود و آنان نیز قول 

مساعد دادند این پیشنهاد  مسکوت  و رد شود. 

استان هرمزگان

بندرعباس
سرپرست معاونت سیاسی و امنیتی 

استانداری هرمزگان:
دریافت مجوز فعالیت مرزهای 

رسمی جدید درهرمزگان اقدامی 
بی سابقه بود

استانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاونت  سرپرست 
رسمی  مرزهای  فعالیت  مجوز  دریافت  گفت:  هرمزگان 

جدید در هرمزگان اقدامی بی سابقه بود.
به گزارش خبرنگار مهر، ایرج حیدری در کارگروه ویژه 
مناطق  توسعه  اهمیت  به  اشاره  با  هرمزگان  استان  مرز 
مرزی استان خاطرنشان کرد: با توجه به نقشی که توسعه 

مرزی  مناطق  توسعه  در  گمرکی  و  بندری  فعالیت های 
همتی  دارد  مناطق  این  مردم  زندگی  و  معیشت  بهبود  و 
استاندار استان از بدو تصدی مسئولیت تاکنون به صورت 
را  بندری  جدید  مرزهای  فعالیت  مجوز  دریافت  ویژه 
تجاری  فعالیت های  انجام  برای  استان  مختلف  مناطق  در 
با  قرارداد که  دستور کار  در  مناطق  این  در  اقتصادی  و 
موفقیت های چشمگیری و بی سابقه برای استان همراه بود.
استان  استاندار  مجدانه  پیگیری های  با  کرد:  تصریح  وی 
مجوز فعالیت چندین مرز رسمی بندری در مناطق مختلف 
پارسیان،  میناب،  جاسک،  شهرستان های  نظیر  استان 
از وزارت کشور دریافت شد که  ابوموسی  و  بندرعباس 
رونق  شاهد  بندری  جدید  مرزهای  این  رسمی  فعالیت  با 
بیش ازپیش فعالیت های تجاری و اقتصادی در این مناطق 
خواهیم بود که در بهبود معیشت مردم این مناطق تأثیر 

بسزایی خواهد داشت.
استانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاونت  سرپرست 
مرزهای  در  زیرساخت ها  استقرار  بر  تأکید  با  هرمزگان 
موافقت  به  توجه  با  داشت:  اظهار  استان،  بندری  جدید 
نمایندگان وزارتخانه های ذی ربط نسبت به صدور فعالیت 
هرمزگان  مختلف  مناطق  در  بندری  جدید  مرزهای 
زیرساخت های  استقرار  به  نسبت  اجرایی  دستگاه های 
گمرکی،  زیرساخت های  نظیر  جدید  بنادر  در  موردنیاز 

بندری و مرزبانی اقدام کنند.
ویژه کشور  به شرایط  توجه  با  حیدری خاطرنشان کرد: 
نباید تمرکز فعالیت ها تنها بر بنادر بزرگ باشد و باید به 
سمت توسعه بندرهای کوچک حرکت نمود که این امر 
ایجاد  استان،  مناطق مرزی  توسعه سایر  بسزایی در  نقش 

اشتغال، تمرکززدایی و پدافند غیرعامل دارد.
وی گفت: توسعه بنادر کوچک از سیاست ها و راهبردهای 
هرمزگان  بندری  جایگاه  و  است  استان  استاندار  همتی 
منوط به یکی دونقطه نیست و باید از فرصت نگاه ویژه 
استاندار استان برای توسعه سایر مناطق استان نهایت بهره 

را برد.
استانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاونت  سرپرست 
هرمزگان خاطرنشان کرد: دریافت مجوز فعالیت مرزهای 
جدید در مناطق مختلف استان در تاریخ هرمزگان بی سابقه 
بوده است و در این راه از همه ظرفیت ها بهره گرفته شد 

که با دستاوردهای خوبی برای استان همراه بود.
حیدری تصریح کرد: برای دریافت مجوز فعالیت مرزهای 
جدید تلاش های بسیاری صورت پذیرفت و وقت زیادی 
صرف گردید و باید با بسیج امکانات و استقرار امکانات 
و  تجاری  بندری،  فعالیت های  زمینه  جدید  مرزهای  در 

اقتصادی در این مناطق فراهم گردد.
استان، گمرک  بنادر و دریانوردی  اداره کل  وی گفت: 
استان، سازمان صنعت معدن و تجارت و سایر دستگاه های 
مرزهای  فعالیت  زمینه  فرمانداران  همکاری  با  ذی ربط 
در  زیرساخت ها  و  امکانات  استقرار  با  را  جدید  رسمی 

استان فراهم کنند.

استان کهگیلویه و بویراحمد

حمایت جدی و همه جانبه از مراکز ترک 
اعتیاد و کمک به حل معضلات اجتماعی 

از اولویت هاست
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی، استاندار 
کهگیلویه و بویراحمد گفت: دولت و مجموعه مدیریت 
مواد مخدر  بهبودیافتگان  از  استان آماده حمایت  اجرایی 
در قالب ارائه تسهیلات کم بهره اشتغال زایی به آنان است.
علی محمد احمدی استاندار به همراه نظری معاون سیاسی 
مرکز  از  استان  بهزیستی  مدیرکل  و  اجتماعی  و  امنیتی 
در  اعتیاد  ترک  مراکز  همچنین  و  گل ها  شیرخوارگاه 
شهر یاسوج بازدید کرد. احمدی در بازدید خود از برخی  
مراکز ترک اعتیاد بر ضرورت تأمین و تقویت امکانات 

رفاهی و ورزشی و حمایت از بهبودیافتگان تأکید کرد.
در  اساسی  مشکلات  از  یکی  امروزه  کرد:  تصریح  وی 
اعتیاد  چرخه  به  بهبودیافتگان  مجدد  بازگشت  راستا  این 
رونق  و  اشتغال  ایجاد  که  است  مخدر  مواد  مصرف  و 

کسب وکار یکی از راهکارهای مهم در این زمینه است.
نفر   ۶۰ حدود  گذشته  سال  یک  ظرف  افزود:  احمدی 
اشتغال زایی  تسهیلات  سطح  در  مخدر  مواد  بهبودیافته 

دریافت کرده اند.
استاندار کهگیلویه و بویراحمد گفت: دولت تدبیر و امید 
اجتماعی  آسیب های  با  مبارزه  بر  راسخ  و  عملی  اعتقاد 

به ویژه معضل سوءمصرف مواد مخدر دارد.
مخدر  مواد  با  مبارزه  شورای  اعلام  اساس  بر  گفت:  وی 
استان روزانه افزون بر پنج هزار معتاد برای فرایند ترک و 
رهایی از معضل اجتماعی به کمپینگ ها و مراکز ترک 

اعتیاد مراجعه می کنند
احمدی یادآور شد: البته یکی از مشکلات اساسی در این 
به چرخه  بهبودیافتگان  از  بسیاری  مجدد  بازگشت  راستا 

اعتیاد پس از طی کردن دوره درمان است.
استاندار کهگیلویه و بویراحمد همچنین در بازدید از تنها 
تأمین  و  جدی  توجه  خواستار  استان  شیرخوارگاه  مرکز 
امکانات رفاهی و خدماتی برای این کودکان بی سرپرست 

و بد سرپرست شد.
این  آینده نگری  برای  بر تلاش  داشت: علاوه  اظهار  وی 
کودکان  باید سایر نیازهای معنوی آنها به دلیل کمبود 

محبت والدین نیز جبران شود.
احمدی توجه جدی و فراهم ساختن همه امکانات برای این 
کودکان را خواستار شد و گفت: دولت با همه امکانات 

آماده حمایت جدی از این مراکز هست.

رئیس کل دادگستری فارس:
مشکل اراضی فاقد سند داراب در دستگاه قضایی پیگیری می شود

رئیس کل دادگستری فارس گفت: پیگیری مشکلات روستاییان و اراضی فاقد سند از اولویت های دستگاه قضایی در شهرستان داراب است.
به گزارش ایرنا، حجت الاسلام سید کاظم موسوی در جلسه شورای اداری داراب افزود: بسیاری از روستاییان از اجدادشان زمین های کشاورزی 
و باغی دارند؛ ولی متأسفانه این اراضی به مالکیت دولت درآمده است. وی ادامه داد: این وضعیت، مشکلاتی را برای مردم به وجود آورده و 
ازاین رو، در پیگیری امور قضایی مرتبط با داراب این موضوع را در اولویت کاری قرار داده ایم. رئیس کل دادگستری فارس گفت: یکی دیگر 
از مشکلات داراب حجم زیاد پرونده های قضایی است که با توجه به تقاضای مسئولان و خواسته به حق مردم و باکار کارشناسی در یکی از 
بخش های شهرستان داراب، شعبه دادگاه راه اندازی خواهیم کرد. در این جلسه، فرماندار و امام جمعه داراب نیز در سخنانی مسائل و مشکلات 

مردم این شهرستان در حوزه دستگاه قضایی را بیان کردند و حل وفصل این مشکلات را خواستار شدند.


